
Ügyiratszám: 727-8/2014 
 

Jegyzőkönyv 
 
 

Készült: Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 2014. március 26-án 17 
órakor kezdődő, Tatai Közös Önkormányzati Hivatal Neszmélyi Kirendeltségének 
tanácstermében (Neszmély, Fő u. 129.) tartott üléséről 

 
Jelen vannak:  

Janovics István polgármester 
Farkas Péter, 
Gál Istvánné,  
Pató Bálint, 
Szekeres Balázs képviselők 
 

Távol van az ülésről:  
Szabó Géza, 
Harcsa Balázs képviselők 

 
Meghívottként jelen van:  
              László Ferenc kirendeltség-vezető 

Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 Kovács Zoltán Pro Neszmély Alapítvány elnöke 
 Czakó Zsolt Neszmély Községért Közalapítvány kuratóriumi tagja 
 

Janovics István polgármester: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselő-
testület határozatképes, mert a 7 fő képviselő közül 5 jelen van, Szabó Géza képviselő jelezte 
távolmaradását. Javaslom, hogy a korábban 8. napirendi pontot 2. napirendi pontként 
tárgyaljuk. 
 
Egyebek napirendi ponthoz: 
Czakó Zsolt Neszmély Községért Közalapítvány kuratóriumi tagja: tájékoztató 
konferenciáról  
Pató Bálint képviselő: javaslattétel 
Szekeres Balázs képviselő: állampolgári kérdések  
    - rendezvény 
    - forgalom 
    - Millecentenáriumi park 

 
Indítványozom, hogy a képviselő-testület döntsön a mai testületi ülésen tárgyalandó 
napirendekről az alábbiak szerint:  
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, lejárt határidejű határozatokról  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető 
 

2. Állásfoglalás a Pro Neszmély Alapítvány működéséről 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Kovács Zoltán elnök 
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3. Az önkormányzat 2014. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő : László Ferenc kirendeltség-vezető Bazsó Anikó gazdálkodási főelőadó 

 
4. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető Bélai Lajosné szociális és 
gyámügyi főtanácsos 

 
5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2013. évi tevékenységének tapasztalatairól. 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Pató Bálint mezőőr 

 
6. Könyvtári szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Dörömbözy Margit igazgató 

 
7. Pályázat benyújtása 1724/2013. Korm. hat. alapján Makovecz Imre életmű 

gondozására 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Dörömbözy Margit igazgató 
 

8. Felhatalmazás pályázati forrásból gépjármű beszerzésére 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető 
 

9. Egyebek 
- tájékoztató konferenciáról 
- javaslattétel 
- rendezvény 

   - forgalom 
   - Millecentenáriumi park 
 

A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
27/2014 (III.26.) számú határozata 

a 2014. március 26-i testületi ülésen tárgyalandó napirendi pontok meghatározásáról 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, lejárt határidejű határozatokról  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető 
 

2. Állásfoglalás a Pro Neszmély Alapítvány működéséről 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Kovács Zoltán elnök 

3. Az önkormányzat 2014. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 



 3

Előkészítő : László Ferenc kirendeltség-vezető Bazsó Anikó gazdálkodási főelőadó 
 

4. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető Bélai Lajosné szociális és 
gyámügyi főtanácsos 

 
5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2013. évi tevékenységének tapasztalatairól. 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Pató Bálint mezőőr 

 
6. Könyvtári szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Dörömbözy Margit igazgató 

 
7. Pályázat benyújtása 1724/2013. Korm. hat. alapján Makovecz Imre életmű 

gondozására 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Dörömbözy Margit igazgató 
 

8. Felhatalmazás pályázati forrásból gépjármű beszerzésére 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc kirendeltség-vezető 
 

9. Egyebek 
- tájékoztató konferenciáról 
- javaslattétel 
- rendezvény 

   - forgalom 
   - Millecentenáriumi park 

 
1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, lejárt határidejű 

határozatokról  
            Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
Két ülés között: 
 
Janovics István polgármester:  

- előző testületi ülésünkön határozatot hoztunk az adósságkonszolidációban részt nem 
vett önkormányzatok számára kiírt pályázatról, szeretném tájékoztatni a képviselő-
testületet, hogy megnyertük a 20.000 eFt-ot a művelődési ház tetőcseréjére, járda 
illetve a Szilvapatak utca felújítására 

- az iskola napelemes pályázatát szintén megnyertük, erre 18.000 eFt-ot fogunk kapni 
- Holcim pályázatot a mai napon adtuk fel, ebbe beletartozik a Hilltop felé vezető út 

felújítása (7 MFt), a művelődési ház belső berendezéseire (1MFt), óvodai játszótér 
eszközeire (2MFt) 

- tájékoztatom a testületet, hogy a kistérségi települések egy új gazdasági programot 
fognak használni, ez az EPER program, kb. 100.000 Ft-ba fog kerülni 

- az alpolgármester személyére a következő testületi ülésen teszek javaslatot  
- a művelődési ház és a park építése, valamint az utak helyreállítása megkezdődött 
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- a mai napon értekezleten vettünk részt EuroVelo kerékpárút kialakításáról, van egy 
módosított, kijelölt útvonal, de erre javítást fogunk kérni, úgy gondoljuk, hogy 
forgalomtechnika szempontjából nem megfelelő 

 
Farkas Péter képviselő: azt szeretném kérdezni, hogy melyik járdaszakasz felújítására kerül 
sor? 
 
Janovics István polgármester: az egyik pályázat keretein belül a református templomtól a 
hivatalig, a másik pályázatnál pedig a református templomtól a falu végéig. 
 
Czakó Zsolt kuratórium tag: a Holcim által kiírt pályázaton civil szervezetek nem 
pályázhatnak? 
 
Janovics István polgármester: úgy tudom, hogy idén az önkormányzatok pályázhattak, 
mivel tavaly volt lehetőségük a civil szervezeteknek. Kérem, aki a beterjesztett határozati 
javaslattal - Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között történt 
eseményekről szóló beszámolót elfogadja - egyetért, szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
beszámolót elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
28/2014. (III.26.) számú határozata 

a beszámoló a két ülés között történtekről 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
2. Állásfoglalás a Pro Neszmély Alapítvány működéséről 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Kovács Zoltán elnök 

Janovics István polgármester: köszöntöm körünkben Kovács Zoltán urat, a Pro Neszmély 
Alapítvány elnökét, átadom neki a szót. 
 
Kovács Zoltán Pro Neszmély Alapítvány elnöke: köszöntöm a képviselő-testületet. Ahogy 
a Tatabányai Törvényszék levelében is olvasható, nem voltam jogosult a megszűnés lépéseit 
megtenni, erre az alapítók jogosultak. Lemondtam a kuratórium elnöki tisztségéről, amit a két 
alapítónak elküldtem. Ezután Benkő Ferenc alapító megkeresett és közölte velem, hogy nem 
tartja célszerűnek az alapítvány megszüntetését, ha kell egy személyben vállalja az alapítvány 
működtetését. Elmondtam neki, hogy veszteséges az alapítvány és én nem tudom vállalni a 
felelősséget, ezután átadott 10.000 Ft-ot.  
 
Czakó Zsolt Neszmély Községért Közalapítvány kuratóriumi tag: jogilag cselekvőképes 
Benkő úr? 
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Janovics István polgármester: nem tudom. Én azon a véleményen voltam, hogy szüntessük 
meg az alapítványt, most is így látom. Van egy alapítványunk, ami jól működik, és nem 
szeretném, ha konkurenciája lenne.  
 
Szekeres Balázs képviselő: ahogyan már eddig is kifejtettem véleményem, én nem szeretném 
megszüntetni az alapítványt. Úgy gondolom, hogy az elnök csak akkor mondhat le, ha 
helyette újat kijelöl az alapítvány. 
 
Kovács Zoltán elnök: kényszerhelyzetben voltam, nem szerettem volna már a felelősséget 
vállalni, hiszen én, egy személyként vittem az alapítványt évek óta. 
 
Gál Istvánné képviselő: akkor sem, ha az alapítvány nem szűnik meg? 
 
Kovács Zoltán elnök: nem szeretnék. 
 
Janovics István polgármester: a kuratóriumban kik voltak benne? 
 
Kovács Zoltán elnöke: akik eszembe jutnak: Szabó Géza, Barcsa Pál. A képviselő-
testületnek el kell döntenie, hogy kilép-e az alapítványból, vagy viszi tovább. Ha nem mond 
le, akkor együtt kell működnie a két alapítónak. Az alapítvány törvényességét nyilván 
biztosítani kell, új tagokat kell választani. 
 
Szekeres Balázs képviselő: szeretném megkérdezni, hogy megkaphatnánk-e az alapítvánnyal 
kapcsolatos dokumentumokat? Ahhoz, hogy ésszerű döntés születhessen, úgy gondolom, 
hogy látnunk kell a papírokat. 
 
Kovács Zoltán elnök: aki tovább fogja vinni az alapítványt, annak természetesen oda fogom 
adni a dokumentumokat. Azt gondoltam, hogy nem csak én leszek a meghívott, hanem a 
másik alapító is. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: azzal a megkereséssel fordultál hozzánk, hogy 
szüntessük meg az alapítványt, ehhez képest most egy lényeges, az eddigitől eltérő információ 
jutott a tudomásunkra. 
 
Pató Bálint képviselő: én úgy gondolom, hogy egy halott alapítványról beszélgetünk, én 
semmi értelmét nem látom annak, hogy benne maradjunk. Van egy alapítványunk, ami jól 
működik. 
 
Szekeres Balázs képviselő: a Neszmély Községért Közalapítvány első sorban a turizmust 
viszi, a Pro Neszmély Alapítvány tagjai más irányban tevékenykedhetnének, pl. 
természetvédelem. 
 
Kovács Zoltán elnök: az alapítóknak le kell ülni, és átbeszélni a lehetőségeket, 
elképzeléseket, utána lehet döntést hozni. 
 
Janovics István polgármester: azt javaslom a képviselő-testület számára, hogy ne hozzunk 
most döntést, felkérném Szekeres Balázs képviselő urat, hogy keresse meg Benkő Ferenc 
alapítót, Kovács Zoltán elnök urat pedig szeretném megkérni, hogy bocsássa 
rendelkezésünkre az alapítvánnyal kapcsolatos iratokat. Kérem, aki a beterjesztett határozati 
javaslattal- Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Szekeres Balázs 
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képviselő urat, hogy Benkő Ferenc alapítóval a további működéssel kapcsolatban tárgyaljon, 
valamint  felkéri Kovács Zoltán urat, hogy betekintésre adja át az alapítvánnyal kapcsolatos 
iratokat- egyetért, szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

29/2014(III.26.) határozata 
Pro Neszmély Alapítvány működéséről 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Szekeres Balázs képviselő urat, 
hogy Benkő Ferenc alapítóval a további működéssel kapcsolatban tárgyaljon, valamint felkéri 
Kovács Zoltán urat, hogy betekintésre adja át az alapítvánnyal kapcsolatos iratokat. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
3. Az önkormányzat 2014. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a 2014. évi közbeszerzési tervbe az EuroVelo kerékpárút 
került, három ajánlatot kell bekérni, ehhez közbeszerzési tanácsadót veszünk igénybe. 
 
Janovics István polgármester: kérem, aki a beterjesztett határozati javaslattal- Az 
önkormányzat 2014. évi Közbeszerzési Tervének elfogadásáról egyetért, szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2014.(III.26.) sz. határozata 

Az önkormányzat 2014. évi Közbeszerzési Tervének elfogadásáról 
 
Neszmély Község Képviselő-testülete az önkormányzat 2014. évre vonatkozó összesített 
közbeszerzési tervét az előterjesztés szerint jóváhagyja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 

4. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
Szekeres Balázs képviselő: azt szeretném kérdezni, hogy van-e arra lehetőség, hogy 
megtekintsük ezeket az iratokat? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: természetesen, Bélai Lajosnéval egyeztetve 
megtekinthető. 
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Janovics István polgármester: kérem, aki a beterjesztett határozati javaslattal- Neszmély 
Község Képviselő-testülete 2013. évben, a polgármesterre átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről szóló beszámolót elfogadja-egyetért, szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2014. (III.26.) sz. határozata 

A polgármesterre átruházott hatáskörben hozott döntések beszámolójáról 
 

Neszmély Község Képviselő-testülete 2013. évben, a polgármesterre átruházott hatáskörben 
hozott döntésekről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: Azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 

5. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2013. évi tevékenységének tapasztalatairól. 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
Szekeres Balázs képviselő: nem tudom, hogy a témához kapcsolódik-e, azt szeretném 
elmondani, hogy üdülősök megkerestek engem, hogy crossz-motorosok zavarják meg a rendet 
és a károsultak nem tudják, hogy kihez fordulhatnak ilyen esetben, a körzeti megbízotthoz, 
mezőőrhöz, kirendeltség-vezetőhöz?  
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a felsoroltak közül bárkihez fordulhatnak, hivatalosan 
bejelentést nem kaptunk. Az ilyen esetekben sajnos az a probléma, hogy rendszám híján 
nehéz elfogni az elkövetőt. Mi bejelentjük a rendőrségnek és a mezőőr segítségével 
megpróbálnak fellépni. 
 
Pató Bálint képviselő: volt olyan eset, hogy a körzeti megbízottal a Várhegyen nem tudtuk 
elfogni az elkövetőt, motorral lehetne őket elkapni. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: ha ilyen megkeresés érkezik, nyugodtan fordulhatnak 
hozzánk. 
 
Janovics István polgármester: kérem, aki a beterjesztett határozati javaslattal- Neszmély 
Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mezőőr 2013. évi beszámolóját elfogadja - 
egyetért, szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő, 4 igen szavazattal (1 képviselő 
nem szavazott) a javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
32/2014. (III.26.) 

A mezőőr 2013. évi beszámolójáról 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a mezőőr 2013. évi beszámolóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Janovics István polgármester 
 
6. Könyvtári szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
Pató Bálint képviselő: azt szeretném kérdezni, hogy a pályázat nevezési díja bruttó 10.000 Ft 
vagy hozzá jön még az áfa? 
 
Janovics István polgármester: nem, ez egy bruttó összeg, a pályázat önrésze pedig 250.000 
Ft. 
 
Szekeres Balázs képviselő: ki a könyvtár fenntartója? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: községi és iskolai könyvtár, közös a fenntartása. 
 
Szekeres Balázs képviselő: a hozzájárulást is megosztanánk egymás között? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: a határozati javaslat tartalmazza az önrész közös 
biztosítását.  

Janovics István polgármester: kérem, aki a beterjesztett határozati javaslattal- Neszmély 
Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja pályázat benyújtását „Könyvtári 
szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására” NKA által kiírt feltételek alapján 2,5 
MFt értékben. A szükséges önrészt az önkormányzat 2014. évi költségvetésében a céltartalék 
terhére biztosítja. Felhatalmazza Janovics István polgármestert a szükséges dokumentumok 
aláírására, az önrész közös biztosítása tekintetében az iskola igazgatójával történő 
megegyezésre- egyetért, szavazzon. 

A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

33/2014 (III.26.) sz. határozata 
Könyvtári szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja pályázat benyújtását 
„Könyvtári szakmai eszközfejlesztés, korszerűsítés támogatására” NKA által kiírt 
feltételek alapján 2,5 MFt értékben. A szükséges önrészt az önkormányzat 2014. évi 
költségvetésében a céltartalék terhére biztosítja. Felhatalmazza Janovics István 
polgármestert a szükséges dokumentumok aláírására, az önrész közös biztosítása 
tekintetében az iskola igazgatójával történő megegyezésre. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dörömbözy Margit igazgató 
 Janovics István polgármester 
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7. Pályázat benyújtása 1724/2013. Korm. hat. alapján, Makovecz Imre életművének 
gondozására 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

Szekeres Balázs képviselő: mindenki érdeke, hogy benyújtásra kerüljön ez a pályázat, 
nagyon örömteli lenne, ha megnyernénk ezt az összeget. 

Pató Bálint képviselő: én is úgy gondolom, hogy hatalmas lehetőség. Jól láttam, hogy 
nincsen önereje a pályázatnak? 

Janovics István polgármester: nincsen, amennyiben nincs kérdés, kérem, aki a beterjesztett 
határozati javaslattal egyetért - Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
Makovecz Imre életművének, hagyatékának gondozására az előterjesztésben, az adatlapban 
foglalt tartalommal támogatja a pályázat benyújtását. Felhatalmazza a polgármestert a 
szükséges intézkedések megtételére- szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
34/2014. (III.26.) sz. határozata 

A Makovecz Imre életművének, hagyatékának pályázatáról 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete Makovecz Imre életművének, 
hagyatékának gondozására az előterjesztésben, az adatlapban foglalt tartalommal támogatja a 
pályázat benyújtását. Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dörömbözy Margit igazgató 
 Janovics István polgármester 
 
 
9. Felhatalmazás pályázati forrásból gépjármű beszerzésére 
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 

Janovics István polgármester: szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a 
pályázatra beadott gépjárműt 8-10 hónap múlva kapnánk meg. Felmerült az is, hogy álljunk el 
a pályázattól, sokat gondolkodtunk ezen, aztán arra az elhatározásra jutottunk, hogy ha 
használjuk 3-4 évet, akkor sem vesztjük el az önrészként hozzáadott összeget. 
 
Szekeres Balázs képviselő: elmúlt testületi ülésen szóba került, hogy a beadott pályázatot 
másik autóra lehetne módosítani, én utána néztem és szeretnék egy Dacia autót ajánlani. 
 
Janovics István polgármester: igen, beszéltünk arról, hogy lecserélni a Skodára, azt be is 
tudták volna hozni időben, de sajnos nem lehet módosítani. Amit te mondasz, arra meg 
egyáltalán nem lett volna lehetőség, mert három autó közül lehetett választani. 
 
Pató Bálint képviselő: erről hozhatunk mi döntést? 8-10 hónap múlva már nem ez a 
képviselő-testület lesz. 
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Janovics István polgármester: természetesen dönthetünk, kérem, aki a beterjesztett 
határozati javaslattal - Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert a gépjármű beszerzésével kapcsolatos szerződések aláírására- egyetért, 
szavazzon. 
 
A polgármester megállapítja, hogy a jelenlévő 5 képviselő egyhangú, 5 igen szavazattal a 
javaslatot elfogadja, és az alábbi határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
35/2014. (III.26.) sz. határozati javaslata 

Gépjármű beszerzéséről 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
gépjármű beszerzésével kapcsolatos szerződések aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
9. Egyebek 
 
Javaslattétel: 
 
Pató Bálint képviselő: szombaton borversenyen jártam, ahol megkeresett egy helyi lakos és 
megkért, hogy továbbítsam az önkormányzatnak a faluval kapcsolatos ötleteit. Az egyik 
elképzelése az volt, hogy a „virágos faluért”, ami más településeken is működik, virágot 
tehetnénk a lámpákra, ez nem kerülne szinte semmibe. Tájékoztattam arról, hogy azért ez nem 
így van, mert a tartószerkezetet meg kellene vásárolni, de az elképzelés nem rossz. A másik 
ötlete az volt, hogy szervezhetnénk a faluba egy aranykalászos gazdaképzőt és végül pedig azt 
javasolta, hogy önkormányzati földeken termelhetnénk zöldséget, gyümölcsöt az iskolának, 
óvodának. Mondtam, hogy sajnos jelenleg nincsen olyan földünk, ahol ez megvalósítható 
lenne. 
 
Janovics István polgármester: megkérdezhetjük, hogy ki volt ez a helyi lakos? 
 
Pató Bálint képviselő: Lengyel István. 
 
Janovics István polgármester: nagyon szívesen leülök vele beszélgetni. Önkormányzati 
földeket tudnánk visszaszerezni, ha hasznosítható lenne, azonban az óvodába, iskolába való 
termelésnek szigorú feltételei vannak, az ÁNTSZ-nek meg kell szigorúan felelni. 
 
László Ferenc kirendeltség-vezető: ez így van, megfelelő mennyiséget, azonos minőségben 
kell termelni, ami nem könnyű feladat. Az ötlet jó, vannak is ilyen pályázatok, azonban kell a 
háttérbe egy olyan mezőgazdász, aki le tudja bonyolítani a folyamatot. 
Az aranykalászos képzést is jó ötletnek tartom, megvalósítható lenne.  
Virágültetéssel kapcsolatban: híve vagyok annak, hogy a legolcsóbb látványnövelő elem a 
virág, de ne a lámpákra, hanem a földre tegyük, elkülöníthetünk rá egy bizonyos összeget. 
 
Szekeres Balázs képviselő: támogatom az elképzeléseket. 
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Rendezvény: 
Szekeres Balázs képviselő: Kószás Vendel Attila megkeresett azzal a kéréssel, hogy szeretne 
szervezni egy környezetvédelemről szóló előadást a neszmélyi és a dunaalmási gyerekeknek. 
Ez egy másfél órás rendezvény lenne 
 
Janovics István polgármester: támogatjuk az elképzelést, a kérdés az, hogy az iskolának 
milyen a hozzáállása, meg kell keresni a vezetőket. Azt lehet tudni, hogy mennyibe kerülne az 
előadás megszervezése? 
 
Szekeres Balázs képviselő: még nincsenek konkrétumok, az önkormányzat támogatását kéri, 
utána állna neki a szervezésnek. 
 
Janovics István polgármester: az önkormányzat támogatja a rendezvényt, az iskolákkal kell 
egyeztetni. 
 
Forgalom:  
 
Szekeres Balázs képviselő: előző testületi ülésünkön az adósságkonszolidációban részt nem 
vett önkormányzatok pályázatáról tárgyaltunk és elfelejtettem akkor felvetni, hogy a forgalom 
mérséklésére is kellett volna elkülöníteni egy keretet. Járdaszigetet, jelzőlámpákat kellene 
kialakítani. Lehet még módosítani a leadott sorrenden?  
 
Janovics István polgármester: a pályázaton módosítani már nem tudunk, egyébként is erre 
egy nagyobb összeget kellene elkülöníteni. Az én elképzelésem az, hogy ha a pályázat 
második fordulóját is elnyerjük, akkor az egész összeget erre kellene fordítani. Azt tudom, 
hogy a lámpás járdasziget kialakítása 4,5 MFt-ba kerül, ami után évente 1MFt-ot kell fizetni, 
ebből nálunk hármat kellene kialakítani. Bízom benne, hogy a közeljövőben a 10-es út 
felújítására sor kerül. 
 
Pató Bálint képviselő: esetleg fix traffipaxot nem lehetne felszerelni? 
 
László Ferenc kirendeltség-vezetető: Kísérletek történtek ennek bevezetésére, de sajnos 
ennek a rendszernek még nincsen kialakult gyakorlata. 
 
Millecentenáriumi park: 
 
Szekeres Balázs képviselő: szeretnék érdeklődni a Millecentenáriumi parkkal kapcsolatban, 
hogy tudunk-e javítani az épületek állagán? 
 
Janovics István polgármester: beszéltem az ügyvédünkkel és szeretnék valamerre lépni. 
Abban az esetben, ha továbbra sem fizetik a bérleti díjat, akkor valamilyen módon szeretnék 
kilépni a Kft-ből.  
 
Turisztikai konferencia:  
 
Czakó Zsolt Neszmély Községért Közalapítvány kuratóriumi tag: turisztikai konferencián 
vettem részt, ahol Európai Uniós támogatások leosztásáról volt szó. Fejlesztési régióként 
kiemelték megyénket, azon belül is Neszmélyt, a neszmélyi borút értékteremtő szerepét. 
Szeretném azt is elmesélni, hogy Dunaalmáson volt egy fórum, a helyi termékeket mutatták 
be, április 13-án lesz szintén Dunaalmáson egy piac. Változtak az őstermelői engedéllyel 
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kapcsolatos szabályok is, 18 féle engedéllyel kell rendelkezniük. Január 1-től módosultak a 
borkóstoltatás és a helyi tálak kóstoltatásának szabályai, ezeket a bor-utak szervezésekor át 
kell gondolnunk. 
 
Több észrevétel nem érkezett, így Janovics István polgármester 19.00 órakor az ülést 
bezárta. 
 

Kmf. 
 
 
 

Janovics István      Dr. Kórósi Emőke 
 polgármester               jegyző 

 
 
Jegyzőkönyvet készítette és vezette: 
 

 
 
László Ferenc                  Agg Petra 

        kirendeltség-vezető           jegyzőkönyvvezető 


